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Meet SG 2.0



MeetSG 2.0

- Open Eco-System

- Better Event Mini Program

- More engagement for Merchants 

- More friendly for Business Traveler

- Web3 Ready



Accessing the Mini Program in WeChat

• Scan with WeChat to access the 
mini program 

• Authorize your WeChat account 
to access 

1st Time User

Launch page and Full page Ad. MeetSG Homepage



MeetSG Homepage

MeetSG
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Singapore Fintech Festival Mini Program

SFF Homepage
Rotating Banners

Event Register Explore
Singapore

WeChat 
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Event Introduction & Register

Click“Event” or “Register” Event Intro Register



MeetSG + Explore Singapore

Click“Explore Singapore” Click“Allow” Link to“Explore Singapore” 



MeetSG + WeChat

Click“WeChat Promotion” Click“Allow” Link to “WeChat Promotion” 



Exclusive Discounts

Click“Exclusive Discount” Click“Saint Pierre restaurant” Link to the restaurant 



Meet SG Backend 



Backend Login



页面配置-MeetSG首页 / MeetSG Backend Login
页面模板-页面配置
点击“添加”，编辑添加的页面名称，如“SG首页”，选择模板类型“首页”；创建完成后再回到列表页 点击“配置”，去丰富该页面内容。

Page Template -Page Configuration 
Click "Add", edit the name of the added page, such as "SG Homepage", and select the template type "Homepage”. After the creation is complete, 
return to the list page and click "Configure" to add to the content of the page.



页面配置-MeetSG首页 / Home Page Configuration
SG首页-配置
点击“配置”，进入模板配置页面，选择左上角的6种模板拖入手机预览框进行页面搭建。
图片轮播：例如，将“图片轮播”拖入手机预览框，点击右侧卡片，可以增加多张图片/视频进行轮播。每一张轮播还可以选择跳转链接。（链接类型有：店铺、活动、
内容、页面、小程序页面、外部链接、小程序)

MeetSG Home-Configuration 
Click "Configure" to enter the template configuration page, select the 6 templates in the upper left corner and drag them into the “Mobile Phone” preview box to 
build the page. Picture carousel: For example, drag the "picture carousel" into the phone preview box, click the card on the right, you can add multiple 
pictures/videos for carousel. Each carousel can also choose a jump link. (Link type includes: store, event, content, page, mini program page, external link, mini 
program)



页面配置——MeetSG首页 / MeetSG Home Page

宫格导航 / Grid Navigation Tab标签栏 / Tab Bar



页面配置 / Page Template - Page Configuration
页面模板-页面配置
添加“新加坡金融科技展”，类型选择为“内页”，点击“配置“。进入模板配置页面后，选择左上角的6种模板拖入手机预览框进行页面搭建。（与MeetSG首页搭建方式
一致）

Page Template - Page Configuration 
Add "Singapore Fintech Exhibition", select "Inside Page" as the type, and click "Configure". After entering the template configuration page, select the 6 templates in 
the upper left corner and drag them into the phone preview box to build the page. (Consistent with the build method of the MeetSG homepage)



内容发布 / Content Publishing – Add
内容发布-添加
输入内容（图文信息）标题、封面图、正文图文等信息。在页面配置时，可以选择将某篇文章链接到某个按钮处进行跳转。

Content Publishing – Add 
Enter content (graphic information) title, cover image, body text and other information. When configuring the page, you can choose to link an article to a button for 
going to another page.



商户入驻-Merchant Configuration
店铺管理-店铺列表
点击添加，填写店铺名称、营业时间、地址、照片、logo等信息，提交保存。

Store Management - Store List 
Click Add, fill in the store name, business hours, address, photo, logo and other information, submit and save.



商户入驻-Merchant Configuration

小程序首页-商户-店铺列表
添加的商户，将会在小程序的店铺
列表中显示。

Mini Program Homepage - 
Merchant-Shop List 
The added merchants will be 
displayed in the store list of the 
Mini Program.



标签管理 / Tag Management

标签管理
点击“添加”，创建新的标签。在添加店铺时，在“店铺标签”一栏点开下拉框，选择相应标签。该标签会在相应前端页面进行展示。

Tag Management 
Click "Add" to create a new label. When adding a store, click the drop-down box in the "Store Label" column and select the corresponding 
label. This label will be displayed on the corresponding front-end page.



优惠券管理 / Vouchers Management
优惠券-优惠券列表-添加
点击“添加”，填写优惠券名称、类型、折扣等内容。在编辑店铺时，在“优惠券”一栏点开下拉框，选择相应优惠券。该优惠券会在相应商户详情页进行展示。

Coupons - Coupon List
Add Click "Add" and fill in the coupon name, type, discount, etc. When editing a store, click the drop-down box in the "Coupon" column and select the 
corresponding coupon. The coupon will be displayed on the corresponding merchant details page.



商户入驻资料准备
Information 

for Merchants



准备资料 – Merchants’ Information To Prepare

店铺基础信息 / Company or Store’s Basic Info

• 店铺名称 / Company Name 
• 营业时间 / Business Hours
• 地址：省、市、区 / Address: Province, City, District
• 详细地址 / Exact Address 
• 联系电话 / Contact Number
• 封面图片 / Cover Image
• 店铺logo /  Company Logo
• 店铺图片 / Company Image
• 店铺标签 /  Company Label 
• 店铺简介 / Company Profile

优惠券 / Coupon Information

• 优惠券名称 / Coupon Name 
• 优惠券类型（折扣/满减/外部） / Coupon Type 

(discount/full discount/external)
• 消费门槛 / Consumption Threshold
• 折扣 / Discount
• 领取限制（几张） / Receipt Limit (several) 
• 发行数量（几张）/ Issue Quantity (several copies)
• 可用时间 / Runtime for Coupon (Availability)
• 活动描述 / Activity Description

商户资料提交方式：我们会给您发送EXCEL模板，请填写相应的内容并发送至邮箱：jane@wemeet.com. 
资料上传方式：我们的技术人员将会按照您提供的资料在后台上传店铺详情及优惠信息

Merchant information submission method: 
We will send you an EXCEL template, please fill in the corresponding content and send it to: jane@wemeet.com 
Data upload method: 
Our technicians will upload store details and preferential information in the background according to the information you provide

mailto:jane@wemeet.com
mailto:jane@wemeet.com


A Better World 
When We Meet 
In Singapore! 


